
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Σχετικά με τη θέση του ΥΠΕΘΑ σε ένταξη της χώρας σε πρόγραμμα 

Future Combat Air System (FCAS)» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Πρόσφατα το Βέλγιο επιβεβαίωσε τη δέσμευσή του στο πρόγραμμα Future Combat Air 
System (FCAS), σχετικά με την ανάπτυξη ενός ευρωπαϊκού μαχητικού 6ης γενιάς. Η 
επιβεβαίωσή του έγκειται στη βούλησή του να υπογράψει συμφωνία παρατηρητή, ως 
αρχικό βήμα μετέπειτα ένταξής του στο εν λόγω πρόγραμμα. Η δε ένταξη και 
ενσωμάτωσή του αναμένεται κατά το καλοκαίρι του 2025. Το πρόγραμμα FCAS 
θεωρείται η προοπτική της δημιουργίας ενός ολοκληρωμένου συστήματος, 
συμπεριλαμβανομένου του οπλικού συστήματος επόμενης γενιάς (NGWS) και άλλων 
εναέριων μέσων μάχης, όπως loyal wingman drones και σμήνη drones εκτός της 6ης 
γενιάς Μαχητικό Next Generation Fighter, το οποίο σταδιακά στο μέλλον θα αντικαθιστά 
τα γαλλικά Rafales, τα γερμανικά Typhoons και τα ισπανικά EF-18 Hornets μέχρι το 
2040. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε εάν το ΥΠΕΘΑ βούλεται άμεσα ή σε σύντομο 
χρονικό διάστημα να εντάξει τη χώρα στο πρόγραμμα FCAS (μαχητικό 6ης γενιάς), έστω 
ακόμη ως παρατηρητής σε πρώτη φάση; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2235

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/12/2023




